

Mötesanteckningar från BEAst Fakturautskott

Den 16 mars 2021 via Teams

Deltagare från Ramirent, JM, Peab, Skanska, NCC, Weber, Svevia och BEAst.

Dagens agenda och föregående möte

- a. Förslaget till agenda godkändes
- b. Anteckningar från föregående möte godkändes

Peppol BIS 3 fakturan genomgång förslag på Peppol hyres- och anläggningsfakturer

Svante och Rikard gick igenom förslagen till hyres- och anläggningsfaktura.

- Individnummer på maskiner saknas på hyresfakturan. Vissa uthyrare skickar inte individnummer men andra gör. Mötet ansåg att vi rekommenderar att lägga till individnummer i elementet [cbc>Note](#)

Peppol BIS 3 fakturan piloter

Kvarstår som de förslag som var tidigare.

Förslag till piloter och exempelfakturer:

- a) Anläggningstransport (DKLBC och JM, Svante kollar med DKLBC)
- b) Hyresleverantör (Weber och JM)
- c) Materialleverantör (Weber och NCC)

Övrigt och nästa möte

Övrigt

Dokumentation behöver tas fram till Peppolfakturan. Vi baserar dokumentationen på Peppols egna dokumentation och beskriver bara de delar som är speciella för bygg- och anläggningsbranschen.

Förslag att vi tar fram en fokusgrupp bestående av: Svante Grute och Patrik Lassus. Filip Henriksson undersöker om Ramirent ska delta. Marcus Lind undersöker om Skanska ska delta. Rikard kollar med Beata på NCC och Malin på Weber om de är intresserade.

Nästa möte

18 maj 09:00-11:00 via Teams

Rikard Larsson, BEAst